



Protokoll styrelsemöte S11 2017-05-09

Närvaro:	Axel Isberg	Ordförande
	Paula Roth	Sekreterare
	Lasse Heeman	Källarmästare
	Elin Hanstorp	Överphös
	Oscar Sigurdsson	Studierådsordförande
	Ludvig Åkesson	Programmästare
	Martin Bergman	Cafémästare
	Oskar Ström	Sexmästare Närvarande från §9
	David Larsson	Revisor
	Lars Gustafson	Revisor
	Caroline Svensson	Kårkontakt TLTH
	Desirée Ohlsson	Kårkontakt TLTH
	Julia Baeza	
	Fred Nordell	
	Viktor Claesson	
	Christian Saeland	
	Sara Lindgren	
	Nick Persson	
	Johannes Törnblom	
	Jesper Berg	
	Daniel Åhlin	
	Anna Qvil	
	Niklas Bruce	

§1	OFMÖ	Ordförande Axel Isberg förklarade mötet öppnat klockan 12:06.
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes.
§3	Adjungeringar	Styrelsen beslöt att adjungera Julia Baeza, Fred Nordell, Viktor Claesson, Christian Saeland, Sara Lindgren, Nick Persson, Johannes Törnblom, Jesper Berg, Daniel Åhlin, Anna Qvil och Niklas Bruce.
§4	Föredragningslista	Föredragningslistan godkändes.
§5	Föregående	Mötet godkände protokollet för s09 från år 2017.
§6	mötesprotokoll Val av justerare	Mötet valde att välja Oscar Sigurdsson till medjusterare.
§7	Information från kåren	Caroline Svensson informerade mötet om att kåren haft fullmäktigemöte som valde två heltidare och en styrelse detta innebär att huvudansvarig för utbildningsfrågor är vakant och två poster i styrelsen är vakanta. Detta är sista veckan att anmäla sig till JFF.
§8	Information PLCD	Ingen information.
§9	Information från kollegierna	Oscar Sigurdsson berättar att de pratat om läsårsindelningen och



allt som hänt kring det. Frågor på detta hänvisas till Oscar. Sammanfattningsvis kan det sägas att kåren tror på det nya systemet och att det är bättre än det gamla. Enligt statistik användes inte de gamla omtentaperioderna. Kåren kommer att bevaka beslutet och utvärdera det, fungerar det inte kommer det att tas bort. Förändringen till 3+2 är i limbo, gissningsvis kommer den inte bli av.

Axel Isberg berättar om incidenten i E-huset där alla brandsläckare har blivit vandaliserade. Ingen vet vem som gjort det men E-sek har tagit på sig skulden för det i och med deras jubileum. Det ska diskuteras mer men kan leda till en polisanmälan då det rör sig om 10 000 till 30 000 kr.

- §10 Införande av nya styrelsemedlemmar i styrelsens kommunikationskanaler
Axel Isberg vill lägga till de två nyligen invalda i styrelse-slacken och ge dem tillgång till att läsa (men ej redigera) styrelsedriven. Detta då det kan underlätta överlämningen.
Mötet beslutar att lägga till nyligen valda styrelsemedlemmar i styrelsens kanaler.
- §11 Ekonomisk status
Ingen info.
- §12 Beslutsuppföljning
HTPC: Axel Isberg informerat om att arbetet med detta har påbörjats, men är inte klart. Detta togs upp under VTM.
Styrdokument: Rasha El-Manzalawy håller på med en helt ny version som ska vara uppdaterad enligt kommentarerna.
- §13 Utskottsrapporter
Axel Isberg ska börja skicka ut påminnelser om detta.
Näringsliv Arbetet med startupmässan går som planerat och det ser ut som att kommer att ha 10 st utställare. Fakturering till teknikfokus har rättats till och ett par som blev fel har skickats tillbaka till skattmästaren. Arbetet med att hitta en ny teknikfokusansvarig verkar ha gått bra då valberedningen
Staben (to be Nollningsutskottet) Har börjat med phadderluncher. Vi träffar alla phaddergrupper på en halv lunch var för att få ett namn+ansikte på alla och framförallt för att dom ska få träffa alla oss. Vi hade kickoff med sexet och pepparna i torsdags. Det vart superlyckat! Alla verkade nöjda och vi lärde känna varann. Det va lite uppstyrda lekar och sen bara allmänt krök. Känns kul inför vårt tigha samarbete i höst. Jag var med på D-chips VTM både som d-chipare och som styrelsemedlem. Det var superstor uppslutning! Jättekul! Vi fixar med mantlar och inför phadderutbildning samt kickoff. Även en del spons halvspikade nu. Känns skönt.
- §14 Val av funktionärer
Inga funktionärer att välja.



- §15 Entledigande av funktionärer
§16 Meddelanden
- Inga funktionärer att entlediga.
- Martin Bergman meddelade att D-chip har en styrelse igen! De är alltså tillbaka. De har bestämt sig för att än så länge stanna med sektionen.
- Oskar Ström informerade att de har pub imorgon.
- Elin Hanstorp berättade att det är phadderutbildning imorgon.
- §17 Övrigt
- Martin Bergman lyfte frågan om om inköp av fotovägg. Ludvig Eriksson har mejlat styrelsen och tycker att det skulle vara bra om sektionen hade en fotovägg. Kåren har en och vi skulle haft en om inte någon stulit den. Det kan vara kul att ha en. Oavsett vilket borde styrelsen undersöka vad det kostar att införskaffa en. Fotoväggen kommer uppskattningsvis användas två till fyra gånger per år. Enligt Caroline Svensson kostar en fotovägg mellan 1000 kr och 2000 kr (inklusive ställning) beroende på hur storlek. Om vi vill ha en borde den beställas innan nollningen. Martin Bergman ska skriva till Ludvig och be om ett mer konkret förslag.
- David Larsson undrar om styrelsen har städat utanför burarna. Det hade de inte. Axel Isberg har pratat med E-sek om det. Lasse säger att han kan sätta några på att göra det under snickerboa (denna helgen).
- Oscar Sigurdsson berättar att studierådet har pratat om att införa årskursrepresentanter istället för kursrepresentanter. Tanken är att mellan 2 och 4 ska vara kursombud för samtliga kurser de läser den årskursen, de bör därmed läsa i normal studietakt. De ska gå på CEQ-möten. Detta skulle bli en ny funktionärspost. Förändringen skulle medföra mer kompetenta ombud och till exempel göra det lättare att avgöra vem en ska vända sig till när en har frågor. Förhoppningsvis medför det också att det blir lättare att hitta folk att välja. Förändringen är tänkt att gälla för år 1 till 3. Det blir en strukturell förändring i hur studierådet jobbar vilket innebär att det blir jobbigt att gå tillbaka till endast kursombud. Det är osäkert vad förändringen innebär för budgetposten som täcker mackor. Ett förslag är att använda den för att lotta ut saker till de som fyller i CEQ-enkäterna.
- Elin Hanstorp undrar vad som hände med frågan om accesskostnad. Ingen har ett direkt svar på detta.
- §18 OFMA
- Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:33.



Renskrivning

Mötessekreterare

Justeras

Paula Roth
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Paula Roth
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Axel Isberg
Ordförande

Justeras

Oscar Sigurdsson
Studierådsordförande